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З А П И С Н И К 
  са  82. сједнице Представничког дома   

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
    одржане  07. јула 2006. године 

 
 Сједница је почела у 14.20  часова. Присуствовало је  39 посланика.  
 Оправдано су одсуствовали:  Бериз Белкић, Нијаз Дураковић и Младен Поточник.                                              
 Из Савјета министара БиХ није било присутних министара нити замјеника министара.                                                      
 Из међународних организација сједницу су пратили: Маја Рибар, Јелена Деспот и Зинаида Кајевић 
ОХР, Аида Омеровић и Азра Мулахасановић  – ОЕБС. 

 
Предсједавајући Дома Мартин Рагуж у уводним напоменама изнио је нове тачке којим је допуњен 

предлог дневног реда, а о чему се усагласио Проширени колегијум. 
Затим је предсједавајући предложио да се Дом, као и о претходном питању, изјасни о томе да ли ће се 

Предлог резолуције о четворогодишњој реформи у БиХ заснованој на грађанској платформи ГРОЗД-а, коју је 
поднио Мухамед Морањкић, претходно разматрати у надлежној комисији, у складу са чланом 121. став 2. 
Пословника.  

Са 33 гласа ''за'' и три гласа ''против'' Дом је одлучио да се Предлог резолуције претходно разматра у 
комисији. 

 
У оквиру расправе о предлогу дневног реда, Тихомир Глигорић обавијестио је Дом да је његовом 

клубу приступио Ненад Мишић као независни посланик, који је до сада био члан Клуба Српске демократске 
странке.  

 
Азра Хаџиахметовић предложила је да се у дневни ред уврсти предлог закључка у вези са 

оснивањем комисије за испитивање страдања цивила на подручју Општине Приједор у пероду од 
1992. до 1995. године, а Сенија Капетановић укратко је образложила предлог закључка.  

Златко Лагумџија затражио је да се на наредну сједницу Дома уврсте предлози закона о 
ПДВ-у који су разматрани у Комисији за финансије и буџет, као и Извјештај о ивзршењу Буџета 
институција БиХ и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2005. годину. 

Предсједавајући Мартин Рагуж одговорио је да је већ од секретара Дома добио обавјештење да 
ће наведене тачке бити спремне за наредну сједницу. Затим је на гласање дао предлог који је у име 
Клуба Странке за БиХ изнијела Азра Хаџиахметовић, а образложила Сенија Капетановић. 

''За'' предлог је гласало 25 посланика, ''против'' је гласало 12. По ентитетима, из Федерације 
БиХ ''за'' су гласала 23, из Републике Српске два посланика.  

Пошто није било ентитетске већине, у Колегијуму је спроведено усаглашавање.  
Није постигнута сагласност па је извршен други круг гласања. Из Републике Српске ''против'' 

је гласало 12 посланика, што је више од двије трећине. 
Предсједавајући је констатовао да предлог за допуну дневног реда закључком да се формира 

истражна комисија за испитивање страдања цивила на подручју Општине Приједор у периоду од 1992. 
до 1995. године – није усвојен.  

 
Послије изјашњавања о овом предлогу за допуну дневног реда, предсједавајући Мартин Рагуж 

констатовао је да 82. сједница Представничког дома има сљедећи 
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Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Усвајање записника са 80. и 81. сједнице Представничког  дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Захтјеву  

посланика Јелине Ђурковић за разматрање  Предлога закона о измјени Закона о  
Централној банци БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника; 

4. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Захтјеву посланика 
Момчила Новаковића за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о 
концесијама БиХ по хитном поступку,  у складу са чланом 104. Пословника; 

5. Извјештај  Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Извјештају 
Истражне комисије за испитивање активности у вези с изградњом Царинског терминала у 
Тузли; 

6. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање  Предлога закона о измјенама и допунама 
Закона о царинској тарифи Босне и Херцеговине  по хитном поступку, у складу са чланом 
104. Пословника; 

7. Захтјев посланика Руже Сопта за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама 
Закона о царинској тарифи  Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 
104. Пословника; 

8. Захтјев посланика Момчила Новаковића за разматрање Предлога закона о допунама Закона 
о одбрани Босне и Херцеговине  по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника; 

9. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допуни Закона о 
држављанству БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника; 

10. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о лијековима и 
медицинским средствима  Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 
104. Пословника; 

11. Захтјев посланика Момчила Новаковића за разматрање Предлога закона о измјенама 
Закона о административним таксама по хитном поступку, у складу са чланом 104. 
Пословника; 

12. Предлог закона о измјени Закона о уступању предмета од Међународног кривичног суда за 
бившу Југославију Тужилаштву БиХ и коришћењу доказа прибављених од Међународног 
кривичног суда за бившу Југославију у поступцима пред судовима у БиХ (прво читање); 

13. Предлог окривног закона о високом образовању у Босни и Херцеговини, са Извјештајем 
Уставно-правне комисије (предлагач: посланик Момчило Новаковић); 

14. Предлог закона о Уставном суду Босне и Херцеговине, са Извјештајем Уставно-правне 
комисије (предлагач: посланик Момчило Новаковић); 

15. Предлог закона о измјени Закона о концесијама Босне и Херцеговине (прво читање) – 
предлагач: посланик Јелина Ђурковић; 

16. Именовање једног члана Канцеларије за разматрање жалби из области извођења радова, 
јавних набавки, транспорта и стратешко-пословног управљања; 

17. Именовање четири члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса БиХ и 
утврђивање трајања њихових мандата. 

 
 
Ад – 1. Усвајање записника са 80. и 81. сједнице Представничког  дома 
 
 Није било примједаба. 
 Записници са 80. и 81. сједнице усвојени су једногласно.  
 
Ад – 2. Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући Мартин Рагуж констатовао је да су одговоре за ову сједницу добили 
посланици: Мирсад Сиповић – на питања постављена на 73. и 77.  сједници, Мухамед Алтић и Сеад 
Авдић – на питање постављено на 74. сједници и Милорад Живковић – на питање постављено на 79. 
сједници.  
 Одговоре на питања коментарисао је Мирсад Сиповић. 
 Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
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Шефик Џаферовић: 
 «Ја сам, као члан Колегијума Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, примио чланове 
Удружења УГОР. То је  Удружење грађана отпуштених радника из Републике Хрватске – Јелах Тешањ, који 
су се интересовали шта је са закључком овог дома од 21. децембра 2005. године. Том састанку је, на захтјев 
Удружења, присуствовао и представник Хелсиншког комитета за БиХ и ја сам преузео обавезу да данас 
поставим питање Предсједништву БиХ, Савјету министара БиХ, Министарству иностраних послова, 
Министарству цивилних послова и Министарству правде, које гласи: 
 Шта је до сада урађно на реализацији Закључка Представничког дома Парламентарне 
скупштине БиХ, број: 01-50-1.54-71/05, од 21. децембра 2005. године? 
 Тражим да се одговор достави у писаној форми што је могуће прије, како бих већ на наредној 
сједници, када будемо расправљали о реализацији закључака Представничког дома, могао конкретније 
да се упустим у разматрање ове теме." 
 
Мирсад Сиповић: 
 «Ја ћу поставити врло необично питање, интересантно за јавност и за Парламент, и за представнике 
међуародних организација – ОХР-а, ОЕБС-а... Пошто то није јасно дефинисано Изборним законом БиХ, а 
централни орган за спровођење Изборног закона је Централна изборна комисија БиХ, Суд БиХ као 
апелациони суд и уставни суд. Постављам питање: да ли постоји надлежност иједног од ових органа – 
Централне изборне комисије БиХ, Суда БиХ, Уставног суда, Канцеларије ОХР-а која имплементира 
Дејтонски споразум – када је неко од грађана члан политичке странке и кршењем статута – интерних 
аката политичке странке повријеђено је његово људско право и дискриминисан је (на основу члана 21. 
Опште декларације о људским правима УН-а, Анекс III, IV и VI Дејтонског мировног споразума...) – 
дискриминација се може односити на социјални или било који аспект – која је надлежна институција да 
интервенише када странка крши статут - да ли је то ОХР, Централна изборна комисија, Уставни суд... 
Ја ћу затражити и од највиших органа своје странке – Предсједништва СДА – због чега нису ниједног 
момента поштовани Статут – Правилник о спровођењу кадровске политике и зашто су дозволили да 
ме елиминишу, не дозволивши ни да уђе у процедуру предлог гдје сам предложен... Да ли сам ја то 
кажњен зато што сам гласао за амандмане на Устав БиХ? Да ли су неки који су рушили амандмане 
награђени и стављени на листе?'' 
 
 
Селим Бешлагић: 
 «Када ће Савјет министара БиХ разматрати закључке донесене на 5. паневропској 
конференцији о планирању минералних сировина и транспортне инфраструктуре, одржаној од 18.05. 
до 20.05. ове године у Сарајеву, а везане за пројекат Босна и Херцеговина – поморска држава и када 
ћемо добити информацију о њима?»  
 
Ибрахим Ђедовић: 
 ''Да ли је тачно да држављани Босне и Херцеговине који бораве и сада у Италији морају поново 
полагати возачки испит, без обзира на године рада и категорије које посједују? Посебно пада у очи чињеница 
да то морају радити једино држављани Босне и Херцеговине, за разлику од држављана свих других држава 
насталих од бивше СФРЈ. Ако је то тачно – зашто је то тако и шта надлежне институције планирају да учине 
ради изједначавања права наших држављана са правима других држављана бивше СФРЈ, а да не говоримо о 
другима?'' 
 
Петар Кунић: 
 ''1. Због чега државни службеници и запосленици који су радили у Министарству одбране РС, 
послије стварања јединственог Министарства БиХ, имају ниже плате и друге принадлежности од 
осталих државних службеника и запосленика, иако су у истом рангу? 
 2.  Како је дошло до делегирања надлежности од Суда БиХ Кантоналом суду у Тузли, када ту 
надлежност нема Суд БиХ, што је резултирало вршењем стварне и мјесне надлежности Кантоналног 
суда дјеловањем на подручју Зворника?'' 
 
Марија Перкановић:  
 ''Тражим информацију од Министарства безбједности БиХ у вези са злочином који се догодио 
у селу Немила код Зенице у ноћи између 1. и 2. децембра 2005. године, када је Богдан Ђурић, Србин, 
стар 81 годину, нападнут и на свиреп начин убијен у својој кући у којој је, након смрти супруге, 
живио сам. По налазу патолога, смрт је наступила од серије удараца тупим предметима. Из куће, како 
сазнајемо из новина и од фамилије, није однесено ништа.  
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Питам: ко је починилац или ко су починиоци? Који је мотив? 
Напомена: Од 60 српских домаћинстава,  колико их је било до рата, након прогона остало је 

само 5, и то стараца.'' 
 
Иво Лозанчић: 

''Шта је Савјет министара БиХ предузео како би наплатио пријератна потраживања бх. 
предузећа војне индустрије која износе преко 250 милиона долара?''  
 
Мирсад Ћеман:  
 ''Готово сваке године, посебно у прољеће и јесен, многе бх. ријеке се излију и поплаве велике 
површине земљишта (и обрадивог и обрађеног) и велики број стамбених и привредних објеката. Посљедице 
су огромне – знатне финансијске и материјалне штете, а понекад и људске жртве. Нажалост, и ових дана смо 
свједоци поплава и штете. Већ виђено. Протеклих година покушавао сам у непосредним контактима да 
иницирам код надлежних политику на принципу: 
 - боље је дугорочно се задужити и средства уложити у уређење ријечних токова и тако 
заштитити имовину и животе људи него, у беспарици, неефикасно и узалудно, домаћим скромним 
могућностима, само дјелимично надокнађивати штету (или никако) а неотклањати узроке (неуређени 
водотокови, неизграђени заштитни насипи итд.). 
 Због тога постављам питање и иницирам преко Савјета министара и надлежних ентитетских па 
и нижих органа – зашто се, умјесто узалудног «бацања пара» неосмишљеним дјелимичним санирањем 
посљедица, рационалним дугорочним задуживањем и адекватним улагањем не отклањају узроци 
поплава? Устрајавање на досадашњем приступу било би израз недомаћинског понашања.'' 
 
Ад – 3.  Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Захтјеву  
              посланика Јелине Ђурковић за разматрање  Предлога закона о измјени Закона о  
              Централној банци БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника 
 
 
 Предсједавајући је констатовао да у Колегијуму као комисији није постигнута сагласност о 
захтјеву Јелине Ђурковић за процедуру, па је захтјев дао на гласање у другом кругу. 
 ''За'' захтјев је гласало 13, ''против'' 14, ''уздржана'' четири посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да није усвојен захтјев Јелине Ђурковић  за разматрање 
Предлога закона о измјени Закона о Централној банци БиХ по члану 104. Пословника и да ће се 
разматрати у редовној процедури. 
 
Ад – 4.  Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Захтјеву  
              посланика Момчила Новаковића за разматрање Предлога закона о измјенама и 
              допунама Закона о концесијама БиХ по хитном поступку,  у складу са чланом 
              104. Пословника 
 
 Ни о захтјеву Момчила Новаковића није било сагласности у Колегијуму као комисији па је 
спроведен други круг гласања. 
 ''За'' је гласало 13, ''против'' 14, ''уздржана'' два посланика.  
 Према томе, није усвојен захтјев за хитни поступак. 
 
Ад – 6. Извјештај  Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
             Извјештају Истражне комисије за испитивање активности у вези са изградњом 
             Царинског терминала у Тузли 
 
 Предсједавајући је констатовао да ни о Извјештају Истражне комисије није постигнута 
сагласност у Колегију као комисији па је спровео гласање у другом кругу. 
 У другом кругу ''за'' Извјештај је гласало 17, ''против'' 11, ''уздржан'' један посланик. Из 
Федерације БиХ ''против'' је гласало 10, а из Републике Српске један посланик. Према томе, није било 
2/3 ''против'' ни из једног ентитета, па је предсједавајући констатовао да је Извјештај Истражне 
комисије усвојен, са закључцима садржаним у Извјештају, који гласе: 
 

1. Комисија није имала мандат али ни могућности да цијени законитост свих активности 
везаних за Царински терминал у Тузли, те сматра да има елемената да се у овај случај 
укључи Агенција за истраге и заштиту (СИПА). 
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2. Имајући у виду низ пропуста који су пратили процедуру расписивања јавних тендера, те 
доношења одлука о избору најповољнијих понуђача, било би добро да се обуставе даље 
активности на реализацији Одлуке о избору најповољнијег понуђача  до окончања 
поступка из тачке 1. овог закључка.    

 
 Филип Андрић затражио је да се гласа о његовом предлогу за допуну закључка Истражне 
комисије, који је изнио на прошлој сједници. 
 У вези са овим предлогом, објашњење је дала секретар Дома Бранка Тодоровић. Уз остало, 
рекла је да су усвајањем Извјештаја Истражне комисије усвојени и закључци који су садржани у 
Извјештају, па гласање о предлогу Филипа Андрића за допуну закључка број 2. у Извјештају постаје 
беспредметно.  
 У вези с овим питањем још су расправљали Филип Андрић и Винко Зорић. Сматрају да је била 
грешка што није на гласање дат предлог Филипа Андрића на прошлој сједници и прије гласања о 
Извјештају Истражне комисије и да то треба да буде поука да се више не би догађало.  
 
Ад – 6. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање  Предлога закона о измјенама и 
             допунама Закона о царинској тарифи Босне и Херцеговине по хитном поступку, у 
             складу са чланом 104. Пословника 
 
 Никола Шпирић изнио је примједбу што сједници не присуствује нико из Савјета министара 
БиХ како би могао образложити барем шта је разлог за хитни поступак, те је предложио да се Дом не 
изјашњава о захтјеву Савјета министара.  
 О овој тачки још су дискутовали Душанка Мајкић и Азра Хаџиахметовић, након чега је 
предсједавајући захтјев Савјет министара дао на гласање. 
 ''За'' је гласало 16, ''против'' 13, ''уздржана'' два посланика. По ентитетима, из Федерације БиХ 
''за'' је гласало 13, из Републике Српске три посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да захтјев Савјета министара није добио ентитетску подршку и 
да ће се у Колегијуму као комисији спровести поступак усаглашавања. 
 
 
Ад – 7. Захтјев посланика Руже Сопта за разматрање Предлога закона о измјенама и 
             допунама Закона о царинској тарифи  Босне и Херцеговине по хитном поступку,  
             у складу са чланом 104. Пословника 
 
 
 Ружа Сопта поднијела је образложење захтјева за процедуру, а затим је предсједавајући захтјев 
дао на гласање. 
 Захтјев за процедуру усвојен је са 31 гласом ''за'' и једним ''против'' (из Федерације БиХ 21, из 
Републике Српске 10 ''за'').  
 
Ад – 8.  Захтјев посланика Момчила Новаковића за разматрање Предлога закона о 
              допунама Закона о одбрани Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу 
              са чланом 104. Пословника  
 
 
 Момчило Новаковић укратко је образложио свој захтјев за процедуру.  
 Са 20 гласова ''за'' (из Федерације БиХ 11, из Републике Српске девет), два ''против'' и шест 
гласова ''уздржан'' усвојен је захтјев за процедуру по члану 104. 
 
 
Ад – 9. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допуни Закона 
             о држављанству БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника 
 
 Никола Шпирић је и уз ову тачку приговорио што није присутан нико из Савјета министара 
БиХ и саопштио да ће се он према овом захтјеву односити као и о претходном захтјеву,  јер сматра да 
се Савјет министара БиХ понаша неодговорно. 
 Предсједавајући је затим захтјев Савјета министара дао на гласање. 
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 ''За'' је гласао 21 (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске шест), ''против'' седам, 
''уздржана'' два посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да је захтјев за процедуру усвојен. 
 
Ад – 10. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о лијековима и 
               медицинским средствима Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са 
               чланом 104. Пословника 
 
 У оквиру ове тачке није било расправе. 
 Са 20 гласова ''за'', пет ''против'' и пет гласова ''уздржан'', усвојен је захтјев за процедуру из ове 
тачке. 
 
Ад – 11. Захтјев посланика Момчила Новаковића за разматрање Предлога закона о 
               измјенама Закона о  административним таксама по хитном поступку, у складу 
               са чланом 104. Пословника 
 
 
 Кратко је у својству предлагача говорио Момчило Новаковић. 
 Са 23 гласа ''за'', шест ''против'' и два гласа ''уздржан'' усвојен је и захтјев за процедуру из ове 
тачке. 
 
Ад – 12. Предлог закона о измјени Закона о уступању предмета од Међународног 
                кривичног суда за бившу Југославију Тужилаштву БиХ и коришћењу доказа 
                прибављених од Међународног кривичног  суда за бившу Југославију у 
                поступцима пред судовима у БиХ (прво читање) 
                 
 
 Послије уводних напомена предсједавајућег, Дом је и у првом и у другом читању усвојио 
Предлог закона о измјени Закона о уступању предмета од  Међународног кривичног суда за бившу 
Југославију Тужилаштву БиХ и коришћењу доказа прибављених од Међународног кривичног суда за 
бившу Југославију у поступцима пред судовима у БиХ.. 
 
 
Ад – 13. Предлог оквирног закона о високом образовању у Босни и Херцеговини, са  
               Извјештајем Уставно-правне комисије  
              (предлагач: посланик Момчило Новаковић) 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене у вези са спроведеном процедуром о Предлогу закона 
из ове тачке. 
 Није било расправе па је предсједавајући на гласање дао Извјештај Уставно-правне комисије.  
 ''За'' Извјештај су гласала 23 посланика, ''против'' је гласало 10. По ентитетима, из Федерације 
БиХ ''за'' су гласала 22, из Републике Српске један посланик.  
 Предсједавајући је констатовао да Извјештај није имао ентитетску већину па ће се спровести 
поступак усаглашавања у Колегијуму као комисији.  
 
Ад – 14. Предлог закона о Уставном суду Босне и Херцеговине, са Извјештајем Уставно- 
               правне комисије  
               (предлагач: посланик Момчило Новаковић) 
 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио посланике на процедуру која је до сада 
спроведена о Предлогу закона из ове тачке, па је затим на гласање дао Извјештај Уставно-правне 
комисије. 
 ''За'' Извјештај су гласала 23, а ''против'' осам посланика.  По ентитетима, из  Федерације БиХ 
''за'' су гласала 22, из Републике Српске један кандидат. 
 Предсједавајући је констатовао да Извјештај није добио ентитетску већину и да слиједи 
поступак усаглашавања. 
 
Ад – 15.  Предлог закона о измјени Закона о концесијама Босне и Херцеговине (прво 
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                читање) -  предлагач: посланик Јелина Ђурковић 
 

Није било расправе па је предсједавајући након уводних напомена дао на гласање Предлог 
закона у првом читању.  

''За'' су гласала 23, ''против'' три, ''уздржана'' три посланика. Из Федерације БиХ ''за'' је гласало 
шест, из Републике Српске 10 посланика. 

Према томе, није било ентитетске подршке па слиједи поступак усаглашавања. 
 
Ад – 16.  Именовање једног члана Канцеларије за разматрање жалби из области 
                извођења радова, јавних набавки,  транспорта и стратешко-пословног 
                управљања 
 
 У краткој расправи учествовали су Јозо Крижановић  и  Никола Шпирић. 
 Затим је, са 24 гласа ''за'', три ''против'' и пет гласова ''уздржан'', за  члана Канцеларије за 
разматрање жалби из области извођења радова, јавних набавки, транспорта и стратешко-пословног 
управљања  именован  Ранко Крсман. 
 
Ад – 17. Именовање четири члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса 
               БиХ и утврђивање трајања њихових мандата 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Дома подсјетио је посланике на одредбе Закона о 
Јавном РТВ сервису које прописују начин предлагања и именовања чланова Управног одбора, као и на 
ранг-листу коју је доставила Регулаторна агенција БиХ.  
 Није било расправе. 
 Гласајући о кандидатима под бројем 1 са ранг листе, појединачно за кандидате из сва три 
народа и осталих, за чланове Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса именовани су: 
 

- Марија Путица - из хрватског народа - на мандат од четири године;  
- Никола Деретић - из српског народа - на мандат од три године; 
- Нада Милошевић - из реда осталих -  на мандат од двије године; 
- Пламенко Чустовић - из бошњачког народа - на мандат од једне године.  

 
 
Сједница је завршена у 18.10 часова. 
 

 Саставни дио Записника је транскрипт 81.сједнице. 
                           
                СЕКРЕТАР                                                  ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                          ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                         Мартин Рагуж  
  


